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З А П И С Н И К
СА РЕДОВНЕ СЕДНИЦЕ СКУПШТИНЕ СПОРТСКОГ САВЕЗА УЖИЦЕ

ОДРЖАНЕ 12.06.2017.ГОДИНЕ

Редовна седница Скупштине Спортског савеза Ужице, одржана је 12.јуна 2017.године, са 
почетком у 18,00 сати у Великој сали града Ужица.

Недељко Милосављевћ  отворио je  седницу Скупштине ССУЕ,   поздравио  присутне 
делегате спортских клубова и  известио  да је било дато право да делегати дају своје сугестије и 
предлоге на Дневни ред ,пошто није било предлога усвојен  је  једногласно

Д Н Е В Н И    Р Е Д:

1. ИЗБОР РАДНИХ ТЕЛА СКУПШТИНЕ:
- Радно председништво  (3)
- Верификациона комисија (2)
- Записничар

2. ИЗВЕШТАЈ ВЕРИФИКАЦИОНЕ КОМИСИЈЕ.

3. РАЗМАТРАЊЕ И УСВАЈАЊЕ ЗАПИСНИКА СА ИЗБОРНЕ СЕДНИЦЕ 
СКУПШТИНЕ СПОРТСКОГ САВЕЗА УЖИЦЕ ОДРЖАНЕ 27.06.2016.ГОДИНЕ – 
Известилац Председник  Недељко Милосављевић.

4. РАЗМАТРАЊЕ И УСВАЈАЊЕ:
А) ИЗВЕШТАЈ О РАДУ СПОРТСКОГ САВЕЗА УЖИЦЕ ЗА 2016.ГОДИНУ – 

Известилац Председник УО Недељко Милосављевић.
Б) ИЗВЕШТАЈ НАДЗОРНОГ ОДБОРА О МАТЕРИЈАЛНО ФИНАНСИЈСКОМ 

ПОСЛОВАЊУ ССУЕ ЗА 2016.ГОДИНУ – Известилац Председник Надзорног одбора Драган 
Струњашевић.

В) ИЗВЕШТАЈ О МАТЕРИЈАЛНО ФИНАНСИЈСКОМ ПОСЛОВАЊУ СПОРТСКОГ 
САЕЗА УЖИЦЕ ЗА 2016.ГОДИНУ.

5. РАЗМАТРАЊЕ И УСВАЈАЊЕ:
А) ПРОГРАМ РАДА СПОРТСКОГ САВЕЗА УЖИЦЕ ЗА 2017.ГОДУНУ – Председник 
УО ССУЕ Недељко Милосављевић,



Б) ФИНАНСИЈСКОГ ПЛАНА СПОРТСКОГ САВЕЗА УЖИЦЕ ЗА 2017.ГОДИНУ – 
Председник ССУЕ Недељко Милосавељевић.

6. РАЗМАТРАЊЕ И УСВАЈАЊЕ:
А) НОВОГ СТАТУТА СПОРТСКОГ САВЕЗА УЖИЦЕ, УСКЛАЂЕНОГ СА ЗАКОНОМ 
О СПОРТУ.

7. Р А З Н О. 

Члан 1. 

 Недељко Милосављевић је предложио

 Радно председништво
1. Недељко Милосављевић, председник 
2. Бранко Ненадић, подпредседник
3. Драгиша Кузмановић, генерални секретар

Верификациона комисија
1. Николић Миодраг, Пливачки клуб “Слобода”
2. Оливер Марић, Спортси савез Ужице
3. Војислав Гордић, Спортски савез Ужице

За записничара 
1. Снежана Цвркотић 

што је једногласно усвојено.
Члан 2.

Војислав  Гордић –  је  изнео  Верификациона  комисија  је  прегледала  пуномоћја  и 
утрврдила да од 84 колико је чланство савеза  присуствује 44 делегата и да Скупштина има 
кворум за пуноправно одлучивање предвиђено Статутом Спортског савеза Ужице.

Члан 3.
Недељко Милосављевић је дао на усвајање Записник са Редовне седнице Скупштине 

од 27. 06. 2016.године. Пошто није било примедби  Записник је усвојен једногласно.

Члан 4.
Председник Недељко Милосављевић је предложио да се обједине тачке Извештај о 

раду Спортског савеза Ужице за 2016.годину и Извештај о материјално финансијском 
пословању Спортског савеза Ужице за 2016.годину, јер је Управни одбор разматрао све ове 
активности  и усвојио.

а) Извештај о раду Спортског савеза Ужице за 2016.године се усваја једногласно.

б) Извештај надзорног одбора 

Струњашевић Драган, председник надзорног одбора – Надзорни одбор је прегледао 
Финансијски извештај Спортског савеза Ужице за 2016.годину које је урадило Рачуноводство ЈП 
“Велики парк” Ужице и установио је да је Спортски савез радио и располагао са средствима по 
Програму и Одлукама Управног одбора и нису установљене никакве неправилности од стране 
Надзорног одбора и предложио је да се Извештај усвоји од 1.01. до 31.12. 2016.године.

Извештај надзорног одбора је једногласно усвојен.



в) Извештај о материјално финансијском пословању Спортског савеза Ужице за 
2016.годину.

Недељко Милосављевић је дао на размтарање Финансијски извештај и рекао је да није 
било неправилности и може се у материјалу видети колико је средстава утрошено и за које 
намене а иначе га је усвојио и Управни одбор Спортског савеза Ужице.

Пошто  није  било  дискусије  од  чланова  Скупштине  извештај  о  материјално 
финансијском пословању ССУЕ је једногласно усвојен.

Члан 5.

a) Програм рада Спортског савеза за 2017.годину.
б) Финансијски план Спортског савеза Ужице за 2017.годину. 

Недељко  Милосављевић је  предложио  да  се  ове  две  тачке  обједине  –  усваја  се 
једногласно.

Недељко Милосављевић -  образложио да се Програм понавља и пресликава као и 
претходних година ,а да је УО  имао  идеја за наредну годину,  када се тиче такмичења која се 
организују под покровитељством Града Ужица.  И то за  МОСИ игре које се одвијају на нивоу 
пограничних општина,  ми смо незаинтересовани као град да будемо домаћини. Предлог је УО 
да осмислимо, и жеља је да се кандидујемо за 2019.годину, или смо ми као град превазишли 
МОСИ игре гледајући по масовности клубова. 

За акцију Лето на Ђетињи  речено да је добро осмишљена.Имали смо проблема због 
квалитета воде,  и ми смо тај  један дан пренели такмичење на базен и требали би Лето на 
Ђетињи организовати на неки други начин јер је уско везано за Плажу и да видимо са Градом - 
како у наредном периоду ту манифестацију да организујемо и да добијемо на масовности.

Видели сте и по финансијском плану колико је одвојено за активности укупно од стране 
града 53.300.000 динара и  32.650,000 дотације спортским организацијама и 15.000.000 дин. 
Спортском савезу за коришћење спортских објеката.

Замолио бих Петра Благојевића, члана Градског већа задуженог за спорт  да каже  шта 
можемо даље очекивати од Градске управе.

Петар Благојевић је поздравио присутне чланове Скупштине и  рекао да ће  његова 
врата  бити  широм  отворена за све клубове.  Неки су и већ били, и да  се већина проблема 
решена који нису финансијске природе. Ово је прилика да се захвалим Спортском савезу Ужицу 
на сарадњи, и она је за сваку је похвалу. Видели сте на трибини када је била о новом Закону о 
спорту. Заједничким снагама  решили смо питање Спортске амбуланте. Др. Радојевић је једини 
лекар спортске медицине који је отишао у пензију али смо га ангажовали по уговору о делу. Није 
било никаквих проблема о инфраструктури са халом у Великом парку , имамо добру сарадњу 
али  ту  није  било  проблема,  треба  да  се  реконструишу  спортски  терени  у  Великом  парку, 
финансије  клубова  сви  размишљају  о  свом  клубу,  а  посао  Спортског  савеза  и  мене  је  да 
размишљамо о свим клубовима . Ја сам први незодовољан са новцем одвојеним за клубове у 
наредном периоду ће тешко ићи привредна активност ће да се повећа ѕа 2017. годину буџет 
клубовима је повећан за 450.000 динара  а сваке године има све више клубова, ја предлажем 
да се између клубова направи удруживање и мој посао је да се борим  за повећање средстава у 
наредном периоду. 

Недељко Милосављевић – сви би волели да буду већи износи, а по нашој евиденцији 
доста добро функционише пребацивање пара клубовима. 



Жељко Челиковић  – АК “Ужице” пријављује већ 3-4 године да је расподела буџета у 
суштини иста. Сваки клуб има одређен број чланова и резултата. У оквиру сваке спортске гране 
треба да се деле средства.   Што се тиче атлетике ја сам огорчен,  немогуће је да Атлетски клуб 
“Ужице” добије 700.000 динара а Атлетски клуб “Младост” 1.700.000 динара, боље је неправити 
резултате, а разлика у атлетици је мала , задње 3 године у бодовању а све сам доставио . Мени 
је тешко и разлика је  за 1.100.000 динара, исто је и за Избор спортисте године.Награде само 
добијају   Оливера Јевтић и Микица Веснић  Требао би Спортски савез да види нешто и да 
награди децу.  Тамара Мићевић није добила ништа,  а како ја осталу децу да спремам када 
немају никакво признање.

Иван Обућина – ја не желим да учествујем у раду Скупштине јер није легитимна за 
доношење Одлука. Ја очекујем од локалне самоуправе да распише нове изборе ,клубови неће 
да достаљају ништа од тражених података,  овде нема довољан број делегата и друштава да би 
ова Скупштина била легитимна.

Недељко Милосављевић  – имамо Верификациону комисију имамо и представнике 
новинара који су  чланови Скупштине.

Војислав Гордић – ми смо пребројали све пријаве и по њима је присутно 44 делегата од 
укупно 84 позваних, што је довољно за несметан рад Скупштине.

Недељко Милосављевић – делује нам, да део клубова није заинтересован, и  да за 
идућу годишњу Скупштину трба другачије радити и смањити број делегата потребних за кворум.

Иван Обућина је  отишао са Скупштине.

Матовић ШК “Ужице” - клубовима који нису заинтересовани да учествују у раду 
Скупштине не треба ни додељљивати средства.

Недељко Милосављевић  – Комисија је формирана заједничка од Спортског савеза и 
Града  Ужица   за  расподелу  средстава  клубовима  према  спортским  гранама,  нису  само 
резултати мерило, имамо и масовност окупљања.

Недељко Милосављевић је изнео шта је Иван Обућина тражио. да секретар достави 
податке  око достављања документације и  тромесечних  извештаја клубова и попуњавања 
упитника.

Драгиша Кузмановић – клубови су имали доста обавеза ове године у претходном 
периоду .То нам је наметнуто Приручник о финансирању из области спорта  у јединицама 
локалне самоуправе и већина који су добили  средства од града   на време су доставили. У 
овом тренутку се свима захваљујем који су доставили, а на  то нас обавезује и  Закон о спорту. 

Петар Благојевић – у овом моменту имамо два атлетска  клуба, што сте споменули 
Челиковићу и нисмо никога оштетили, што се тиче бодовања, а према Вашем клубу никада 
немамо лоше намере, и нисте оштећени.А када причамо ко је од спортиста уважен не постоји 
никакав правилник по коме ми примамо спортисте. Ви сте били са Петром Удовичићем на 
пријему код Градоначелника, и примили награду, а и сви атлетичари кад год  освоје медаљу 
буду примљени у Градској управи, као и сви спортисти који освоје неки трофеј.

Жељко Челиковић – Јелена Васовић је била 2015. задужена за спорт и обећала   да ће 
нас позвати на пријем код  Градоначелника .

Витић Предраг – замолио бих да се држимо Дневног реда.

Недељко Милосављевић – дао је на усвајање :
– Програм рада за 2017.годину и



– Финансијски план Спортског савеза Ужице за 2017. годину су
       једногласно усвојени.

6. тачка Д.Р.

Недељко Милосављевић -Нови Статут усклађен са Новим Законом о Спорту – додати 
на страни 3. тачка 16. брига о заштити здравља  спортиста пружање бесплатних прегледа - 
услуга до 18 година са територије града Ужица.

Драгиша Кузмановић – ово је Статут који мења  Статут од 21. јануара 2012. године  и 
зато мора да се усклади са новим Законом о спорту.

Усваја се једногласно Статут Спортског савеза Ужице.

7. тачка Д.Р.
Р а з н о:

Чедо Чолић – поставио је питање  за вођење књиговодствених услуга за клубове  до 
сада је се водило књиговодство у ЈП “Велики парк”, а сада се не води. Да ли може Спортски 
савез да нађе решење.

Недељко Милосављевић – имали смо разговор са ЈП “Велики парк” већина клубова 
није се слагало са ценом и то смо онда препустили клубовима да сами питање решавају за 
себе,  поједини клубови немају мали промет и онда на крају када им наплате завршни рачун 
њима то буде много, са Великим парком је било идеално .а сада тренутно  немамо решење.

Скупштина је завршена 19,20 сати.

ЗАПИСНИЧАР СПОРТСКИ САВЕЗ УЖИЦЕ
Снежана Цвркотић Председник

  Недељко Милосаљевић


